

Déclaration no. 90-56 (1 octobre 1990) Notes pour allocution du ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, à la 47e Assemblée annuelle de l'Association des exportateurs canadiens

Statement no. 90-58 (October 9, 1990) Statement to the House of Commons' Standing Committee on External Affairs and International Trade by the Honourable John Crosbie, Minister for International Trade, regarding Canada's participation in North American free trade talks with Mexico and the United States

Déclaration no. 90-58 (9 octobre 1990) Allocution prononcée devant le Comité permanent des Affaires étrangères et du Commerce extérieur par l'honorable John Crosbie, ministre du Commerce extérieur concernant la participation du Canada à des pourparlers sur le libre-échange nord-américain avec le Mexique et les États-Unis

Statement no. 91-09 (February 5, 1991) Statement by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, on Canada-U.S.-Mexico free trade negotiations, in Ottawa

Déclaration no. 91-09 (5 février 1991) Déclaration du ministre du Commerce extérieur, M. John C. Crosbie, concernant les négociations sur le libre-échange entre le Canada, les États-Unis et le Mexique

Statement no. 91-11 (February 18, 1991) Canada and North American free trade: notes for a speech by the Minister for International Trade, John Crosbie, in Mexico City

Déclaration no. 91-11 (18 février 1991) Le Canada et le libre-échange en Amérique du Nord: notes pour une allocution du ministre du Commerce extérieur, M. John C. Crosbie, à Mexico

Statement no. 91-18 (April 10, 1991) Notes for an address by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, to the Canadian Society in New York

Déclaration no. 91-18 (10 avril 1991) Notes pour une allocution du ministre du Commerce extérieur, M. John C. Crosbie, devant la Canadian Society à New York

Statement no. 91-20 (April 19, 1991) Global competitiveness and Canada's international trade strategy: notes for a speech by the Minister of Energy, Mines and Resources and MP for Provencher, the Honourable Jake Epp, to the Canadian Club, in Winnipeg